

山西澳瑞特健康产业股份有限公司

Shanxi Orient Fitness&Health Industry Co.,ltd.

1. 企业名称、地址 Name and address

山西澳瑞特健康产业股份有限公司

Shanxi Orient Fitness&Health Industry Co.,ltd.

山西省长治市漳泽新型工业园健康路 1 号

No.1 Jiansang Road, Zhangze Industrial Zone,Changzhi, Shanxi ,China.

2. 企业及产品简介 Introduction

澳瑞特是国内最早的健身器材专业制造商，也是全球优秀的专业健身器材供应商。厂区总占地 10 万平米，建筑面积 7.5 万平米，被山西省人民政府命名为“山西省文化体育产业基地，相继荣膺、中国十大体育用品品牌、国家健身器材检测试验基地等殊荣，通过了 ISO9001 质量体系认证、ISO14001 环境管理体系和 GB/T28001 职业健康安全管理体系。澳瑞特是“天宫一号”健身器材的提供商，也是国家体育总局全民健身工程的长期供货商及合作伙伴。澳瑞特健康产业祝福每一个人：澎湃生命活力，快乐健康生活。

Shanxi Orient Fitness & Health Industrial Co., Ltd was one of the earliest manufacturers of fitness equipments in China and, as such, developed into one of the top suppliers worldwide. Our factory covers an area of 100 thousand square meters, structure area thousand square meters, which was granted as the “Provincial Foundation of Cultural & Sports Industry”, we have obtained many honors in the field and gained “China Top Brand”, “China National Fitness Equipment Inspection Center”, the National Enterprise of Observing Contract & Valuing Credit... Orient has successfully passed review of ISO 9001, obtained ISO14001 and GB/T 28001. Orient supplied fitness equipment for the "Tiangong 1" Chinese space laboratory and we are also the main supplier of China National Fitness Programs as well as a long-term partner of General Administration of Sport of China. We wish everyone: Have a happy and healthy life with energy.

3. 企业、产品图片 Picture



4. 联系方式 Contact information

联系人：孟德刚

电话：0355-2252105

邮箱：orient@cn-orient.com